
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 26 listopada  2008 r.

SE-PO. 0063-2-10/08

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- obecny
4. Jolanta Moćko- nieobecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek  Mrozowski-  Burmistrz  Miasta,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Anna  Ślagórska- 
Zastępca Burmistrza Miasta.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Analiza projektu Budżetu Miasta na 2009 rok.
2. Wykonanie budżetu Miasta za III kwartał 2008r.
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę panią Burmistrz, by rozpocząć komisję od omówienia propozycji wzrostu wynagrodzeń 
dla pracowników oświaty tzn. dla nauczycieli oraz pracowników administracji i obsługi.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia poruszony temat przez przewodniczącą komisji.



Dyskusja nt: wzrostu wynagrodzeń dla  pracowników  oświaty  tzn.  dla  nauczycieli  oraz 
pracowników administracji i obsługi.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
4. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przedstawia  pismo Przemysława  Szałańskiego-  Przewodniczący  Stowarzyszenia  „Rozwój  
Miasta” dot. propozycji do projektu  budżetu miasta na 2009 rok.

Odpowiedzi udzieliła Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę  o  omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  przejęcia  i  prowadzenia  szkół  
ponadgimnazjalnych w Czeladzi.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie przejęcia i prowadzenia szkół ponadgimnazjalnych w 
Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. W. Oczkowicz - Członek Komisji
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. A. Świątek - Członek Komisji
5. W. Konderak - Członek Komisji

Radny W. Oczkowicz zgłosił wniosek następującej treści:

Komisja  wnioskuje  o  przedłożenie  Komisji  do  wglądu  „projektu”  Porozumienia 
przedstawionego przez Starostę Powiatu Będzińskiego w przedmiocie przejęcia prowadzenia 
szkół  ponadgimnazjalnych- Zespołu Szkół  Nr 1-  ul.  Grodziecka, Zespół  Szkół Nr 2 – il.  21-
Listopada.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. Kto jest za?



GŁOSOWANIE ( bez I. Gawrońskiego)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału dot. wykonania budżetu za III kwartał 2008r.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia wykonanie budżetu miasta za 10 miesięcy.

Dyskusja nt: wykonanie budżetu miasta za III kwartał 2008r.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
4. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
5. M. Musiał - Członek Komisji
6. W. Oczkowicz - Członek Komisji
7. A. Świątek - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań to przechodzimy do zaopiniowania materiału. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez I. Gawrońskiego)

4 za
0 przeciw
1 wstrzymał się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał  dot.  wykonania budżetu miasta za III kwartał 2008r. 
został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  



- Przechodzimy do omówienia analizy  projektu  budżetu  miasta na 2009 rok.  Proszę panią  
Skarbnik o omówienie.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt: analizy projektu budżetu miasta na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. A. Świątek - Członek Komisji
5. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. W. Oczkowicz - Członek Komisji

Radny A. Świątek zgłosił zastrzeżenie do projektu budżetu miasta na 2009 rok, iż po pierwsze w jego 
ocenie jest przeszacowany, jest przeciwny dalszemu zadłużaniu miasta, uważa, że należy zastanowić 
się  nad  wstrzymaniem  realizacji  pewnych  inwestycji.  Uważa,  że  powinien  być  prowadzony 
Zrównoważony Rozwój Miasta.

Obrady opuścił radny M. Musiał

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy  do  omówienia  materiałów sesyjnych.  Proszę  panią  Skarbnik  o  omówienie  

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym wraz z autopoprawką.

Komisja nie zgłosiła pytań, uwag .

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  



- Mamy  jeszcze  do  omówienia  projekt  uchwały  dotyczący  stawek  adiacenckich,  który  
otrzymaliśmy  dzisiaj  i  jutro  zostanie  wprowadzony  do  porządku  obrad  sesji.  Proszę  o  
omówienie tego projektu uchwały.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt: stawek adiacenckich.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. W. Oczkowicz - Członek Komisji ( proponuje by obniżyć maksymalną 

stawkę opłaty z poziomu 30% na 20%)

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie propozycji radnego W. Oczkowicza by obniżyć max stawkę opłaty 
adiacenckiej z 30% na 20%. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE ( nieobecny radny M. Musiał)

4 za
0 przeciw
1 wstrzymał się od głosu

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty  przez Komisję.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  
transportowych na 2009 rok

Komisja nie zgłosiła pytań, uwag .

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla in blanco tytułem 
zabezpieczenia.

A. Świątek zgłosił pytanie dotyczące projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź z dnia 19 kwietnia 2006r.



Odpowiedzi udzielił M. Mrozowski- Burmistrz Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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